



Dear Parents and Guardians,

As we approach the end of the school year, we would like to share some important information and key dates for our PreK to KG2 students.

Early Dismissal for Grades 1–10 Begins May 18

Starting Sunday, May 18, the school will begin early dismissal for Grades 1–10. Kindergarten hours will remain the same as usual, except for bus riders, who will be dismissed at 12:30 PM along with the rest of the school.

All bus riders, including Kindergarten students, will depart at 12:30 PM.

Siblings of Older Students

If your KG child has a sibling in an older grade level, you may choose to have them dismissed at **12:30 PM** with their sibling, or they may remain at school for their regular KG hours. Please inform the teacher of your preference.

Kindergarten Graduation and Last Day

Our KG2 Graduation Ceremony will take place on Wednesday, May 28. This will also be the last day of school for our Kindergarten students.

Summer Break

Summer vacation for PreK to KG2 begins on Thursday, May 29.

Summer Camp Registration Is Still Open!

Looking for fun, learning, and new adventures this summer? Our **Summer Camp** is the perfect place for your child to stay active and engaged during the break! Spots are filling quickly—**don't miss out on the summer fun!**

https://bas.sch.ps/summer-camp/

Please ensure transportation arrangements are updated accordingly, especially with the change in dismissal time for bus riders beginning May 18. If you have any questions, feel free to reach out.

Thank you for your continued support throughout the school year. We look forward to celebrating a wonderful end of year with you and your children!

Warm regards,

Baccalaureate Schools



محارس البكالوريا BACCALAUREATE SCHOOLS

السادة أولياء الأمور الأعزاء،

مع اقتراب نهاية العام الدراسي، نود أن نشار ككم بعض المعلومات الهامة والتواريخ الرئيسية الخاصة بطلاب صفوف ما قبل الروضة وحتى الصف التمهيدي الثاني (KG2).

الانصراف المبكر للصفوف من الأول حتى العاشر يبدأ في 18 مايو

اعتبارًا من يوم الأحد 18 مايو، سيبدأ تطبيق نظام الانصر اف المبكر للصفوف من الأول وحتى العاشر.

ستبقى ساعات الدوام لطلاب رياض الأطفال كما هي دون تغيير، باستثناء الطلاب الذين يستخدمون الحافلات، حيث سيتم انصرافهم في الساعة 12:30 ظهرًا مع بقية طلاب المدرسة.

جميع طلاب الحافلات، بما في ذلك طلاب الروضة، سيغادرون في الساعة 12:30 ظهرًا.

الأشقاء في الصفوف الأعلى

إذا كان لطَّفلك في الروضة شقيق في صف أعلى، يمكنك اختيار أن يتم انصرافه الساعة 12:30 ظهرًا مع شقيقه، أو أن يبقى في المدرسة حتى نهاية الدوام المعتاد. يرجى إبلاغ المعلمة بالخيار الذي تفضلونه.

حفل تخرج الروضة واليوم الأخير

سيُقام حفل تخرج الصف التمهيدي الثاني (KG2) يوم الأربعاء 28 مايو، وسيكون هذا اليوم هو الأخير في العام الدراسي لطلاب الروضة.

عطلة الصيف

تبدأ الإجازة الصيفية لطلاب الروضة جميهم - يوم الخميس 29 مايو.

التسجيل في المخيم الصيفي ما زال مفتوحًا!

هل تبحثون عن المتعة والتعلُّم والمغامرة هذا الصيف؟

مخيم البكالوريا الصيفي لدينا هو المكان المثالي لطفلكم للبقاء نشطًا ومتحمسًا خلال العطلة!

الأماكن محدودة — لا تفوتوا فرصة الانضمام إلى المرح الصيفي!

رابط التسجيل في المخيم الصيفي

يرجى التأكد من تحديث ترتيبات النقل الخاصة بأطفالكم، خاصة مع بدء تطبيق الانصر اف المبكر لطلاب الحافلات اعتبارًا من 18 مايو. لا تترددوا في التواصل معنا في حال وجود أي استفسار ات.

شكرًا لكم على دعمكم المستمر طوال العام الدراسي. نحن متحمسون للاحتفال بنهاية عام رائع معكم ومع أطفالكم!

مع خالص التحية،

مدارس البكالوريا